
Návrh na změnu Chovatelských podmínek Beagle clubu ČR: 
 
Jana Kováčová: 
 
Navrhuji, aby krycí pes měl za kalendářní rok max. 5 krytí. 
 
Důvod: Snižuje se základná krycích psů a je potřeba jí rozšířit. Chová se na pár 
psech dokola a už teď je situace taková, že je problém vybrat krycího psa.  
 


